
 

 

 

 
 

Tarnów, 29 kwietnia 2024 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na CII sesji Rady Miejskiej 25 kwietnia 2024 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Roman Korczak zgłosił, że na 
Alei Tarnowskich spłynęła kostka co powoduje, że w tym miejscu jest bardzo niebezpiecznie i 
może dojść do wypadku. W konsekwencji mogą również nastąpić zgłoszenia roszczeń 
względem miasta za uszkodzone pojazdy. Radny chciał wiedzieć na jakim etapie są 
przygotowania do remontu tej drogi? Jak to będzie zrobione i kiedy? Chce wiedzieć, czy jest 
plan działania w tym kierunku? „Tam jakieś podskórne wody płyną i ta kostka spływa...” 
 

 
 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie 

  
 /-/ Krzysztof Janas 

 

 
 

 
 


